
Protokół Nr XIX/2012 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 19 marca 2012 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż w chwili otwarcia sesji było obecnych 14 radnych. Na sekretarza obrad 
powołał radnego Marka Mentla. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Powitał wszystkich zebranych sołtysów, pracowników Urzędu, Kierowników 
jednostek organizacyjnych, radnych miejskich i powiatowych a szczególnie gości 
przybyłych w osobach: Szefa Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego w Kielcach płk dr 
Eugeniusza Nikulin, Komendant Wojskowej Komendy Uzupełnień ppłk Jarosław 
Molisak i Zastępca Wojskowego Komendanta Uzupełnień major Mirosław 
Smerdzyński z WKU Busko – Zdrój. Powodem wizyty gości było wypełnienie 
rozkazu Ministra Obrony Narodowej przyznającego „Medal dla Obronności Kraju” 
dla Pani Zofii Kamińskiej mieszkanki Zielonek, która wychowała 4 synów i wszyscy 
odbyli zasadniczą służbę wojskową. 
Rozkaz odczytał ppłk Jarosław Molisak a dekoracji dokonał płk Eugeniusz Nikulin, 
przy wręczaniu medalu asystowali Burmistrz Sędziszowa i Przewodniczący Rady 
Miejskiej.  Wszyscy złożyli gratulacje i życzenia na ręce Pani Zofii Kamińskiej. 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Uchwała w sprawie  wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Sędziszów oraz zasobem tymczasowych pomieszczeń gminy 
Sędziszów na lata 2012 – 2016. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących  
w skład mieszkaniowego zasobu gminy Sędziszów oraz zasad wynajmowania 
tymczasowych pomieszczeń wchodzących w skład zasobu tymczasowych 
pomieszczeń gminy Sędziszów. 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Studium Uwarunkowań  
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk w 2012 roku. 
11. Uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Klimontowie. 
12. Uchwała w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów na 2012 rok. 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 

2013r środków stanowiących fundusz sołecki. 



14. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady oraz stałych Komisji Rady na 
2012 rok. 

15. Uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2012 rok. 
16. Uchwała w sprawie zmian w  WPF na lata  2012 – 2020. 
17. Uchwała w sprawie zaopiniowania wykazu  lasów o uznanie za  ochronne . 
18. Sprawozdanie za 2011 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez gminę Sędziszów. 

19. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania Narkomanii w 2011r. 
20. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2011r. 
21. Podjęcie stanowiska w sprawie  finansowania zadań oświaty szkolnej przez 

budżet państwa. 
22. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
23. Wolne wnioski i dyskusja. 
24. Zamknięcie obrad. 

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Wniosków nie zgłoszono. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z prac za okres od ostatniej sesji. 
Sprawa otwarcia poczekalni w Klimontowie – przedstawił warunki z umowy co mamy 
zapewnić, te warunki uniemożliwiają podpisanie umowy. 
Poinformował o spotkaniu u Starosty w dniu 23 marca w sprawie biletu 
świętokrzyskiego. 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do informacji o pracy Burmistrza? 
Radny W. Tabor 
- sprawa iluminacji kościołów, czy one mają osobne mierniki energii a czy są 
podłączone do oświetlenia ulicznego? 
Radny Z. Konieczny 
- czy nakładka ma być na całości drogi czy na części? 
Pan Burmistrz 
- na części drogi. 
Ad. 6 
Radny J. Strzelec 
- czy jest odpowiedź ze Starostwa w Zawierciu w sprawie zakrętu na Podlesie? 
- czy nasze jednostki OSP brały udział w akcji ratowniczej po katastrofie pod 
Szczekocinami? 
 



Radny J. Wiencek 
- już kilka razy zgłaszałem usunięcie zakrzaczeń i wysokich traw przy ul. Leśnej, jeśli 
nie można wyegzekwować od właścicielki to przeznaczyć jakieś środki aby 
przynajmniej 2 x w roku zrobić tam porządek, 
- przy robotach na kanalizacji zagęszczenie miało być bardzo dobre, proszę sprawdzić 
jakie są zapadliny przy studzienkach na ulicach Tysiąclecia, Leśnej, kto ma to 
uzupełnić, czy jest gwarancja? 
- ktoś urwał znak Zakaz wjazdu, proszę uzupełnić bo jest to ważne bo droga jest 
jednokierunkowa. 
Radny Z. Konieczny 
- co roku przeznaczamy pewną kwotę na wodociąg Podsadek – Mstyczów, na razie nie 
robimy dlatego proszę o zamontowanie hydrantu na końcówce obecnego wodociągu. 
Radny J. Sroka 
- droga Tarnawa – Szałas do Szczęsnego wycięto kilka topoli, twierdzi że jeszcze są  
3 w pasie drogowym i prosi o wycinkę. 
Radny S. Łazarski 
- na prywatnych działkach między Lewiatanem a p. Pajda straszny bałagan zwrócić się 
o posprzątanie. 
Radny W. Tabor 
- poprosił o odziarnienie szlaką drogi Piła od Spółdzielczej w stronę p. Tasaka przez 
las. 
Radny N. Jawor 
- w Zielonkach rozbita studnia w pasie drogi powiatowej, stwarza niebezpieczeństwo. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- proszę wreszcie zrobić coś z niezamieszkałymi domami w Rynku po p. Utrackiej  
i p. Staszowskiej i wyciąć starą wierzbę, 
- Powiat podcinał drzewa w Rynku, potrzeba jeszcze na Polnej i Sosnowcu, 
- droga Sosnowiec połamane pobocza, zastoisko wody, systematycznie zalewa 
kapliczkę. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę sprawie  wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Sędziszów oraz zasobem tymczasowych 
pomieszczeń gminy Sędziszów na lata 2012 – 2016. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XIX/136/2012 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu gminy Sędziszów oraz zasad wynajmowania 
tymczasowych pomieszczeń wchodzących w skład zasobu tymczasowych 
pomieszczeń gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
 



Ad. 9 
Pan A. Matuszko 
- omówił zmiany do Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Sędziszów, integralną częścią jest część opisowa. Rada 
przyjmuje tekst jednolity Studium. Zasadnicza zmiana polega na tym, że w tekście 
zostało wprowadzone uzupełnienie – definicja elektrowni wiatrowych.. Na podstawie 
Studium będą robione Plany Miejscowe, w których będzie już zaznaczona lokalizacja 
na użytkach rolnych  oznaczonych RP 1. One nadal będą wykorzystywane do 
prowadzenia działalności rolniczej z zaznaczeniem strefy hałasu. Kolejne ustalenia 
obejmują odległość masztu od zabudowy mieszkaniowej nie może być mniej niż 
500m. Procedura była prowadzona zgodnie z przepisami, nie wpłynęły żadne uwagi na 
etapie wyłożenia Studium. Jeśli są uwagi negatywne Rada ma obowiązek ich 
rozpatrzenia. Po przyjęciu uchwały będzie obowiązywał tekst jednolity. Ujęty np. jest 
obszar Natura 2000, który powstał w międzyczasie. 
Radny N. Jawor 
- czy będzie możliwa zmiana w Studium – odrolnienie gruntów rolnych pod 
budownictwo? 
Pan A. Matuszko 
- zakres zmian my przygotowywaliśmy, do tego pytania musi ustosunkować się 
Burmistrz. 
Pan Burmistrz 
- myślę że na pewno będą zmiany, życie biegnie do przodu i okazuje się, że potrzebne 
są następne zmiany. Myśmy wyłożyli duże kwoty na nowy PZP, musi uzbierać się 
więcej wniosków i wtedy będziemy przystępować do zmian. Nam też jest potrzebna 
zmiana dla terenu między Urzędem a OSiR bo tam jeszcze są ogródki działkowe 
Pan M. Rokicki 
- jest ok. 35 wniosków o zmiany. 
Pan Burmistrz 
- nawet jeśli teren nie jest odrolniony, jeśli występuje rolnik mający ok. 5ha to on 
może się budować bo zapisy naszego PZP to dopuszczają. 
Pan A. Matuszko 
- tereny rolnicze w PZP dopuszczają budowę zagrodową jeśli właściciel ma 
gospodarstwo wielkości średniej w gminie, u was jest to ok. 5 ha.  Jest możliwość 
realizacji budynku gospodarczego związanego z zabudową siedliskową w odległości 
do 30m. 
Radny N. Jawor 
- zainteresowanie jest małymi działkami pod zabudowę. 
Pan Burmistrz 
- można być długoletnim dzierżawcą niekoniecznie właścicielem. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę uchwalenia zmiany w Studium Uwarunkowań  
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie  
15 głosów – za                 uchwała Nr XIX/138/2012 
 
 



Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wykazu kąpielisk na 2012 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za              uchwała Nr XIX/139/2012 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Klimontowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za            uchwała Nr XIX/140/2012 
Radny Z. Konieczny 
- w uchwale jest zapis że uczniom zapewnia się dowóz do SP Nr 2, a co jeżeli rodzice 
dadzą dziecko do Mstyczowa czy też będą miały bezpłatny dowóz? 
Pan Burmistrz 
- my musimy wskazać szkołę gdzie przejdą, na pewno dowóz do Mstyczowa będzie. 
Radny Z. Konieczny 
- czy jest już decyzja co z budynkiem likwidowanej szkoły? 
Pan Burmistrz 
- nie ma jeszcze ostatecznej decyzji, budynkiem zainteresowane jest Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie. Na pewno budynek będziemy utrzymywać w stanie jak 
obecny, na dziś jeszcze nie wiemy co tam będzie. 
Ad. 12 
Pani H. Barska 
- otrzymaliśmy zalecenia z Warszawy co powinno się znaleźć w Programie opieki nad 
zwierzętami, odczytała nowy program z naniesionymi zmianami. 
Radny M. Mentel 
- chcę wiedzieć kiedy te zmiany zostały przekazane do gminy, w piątek byliśmy do 
godz. 1500 można było nam przekazać bo dziś dostajemy nowy materiał. 
Radny W. Tabor 
- w § 4 jest zapis o zakupie karmy dla kotów, czy jest określona ilość tych kotów ma 
mieć opiekun? 
Radny M. Mentel 
- w piątek koledzy występowali aby umowy o sterylizację i usypianie były 
przygotowywane  w porozumieniu z Powiatowym Lekarzem Weterynarii bo gmina 
przeznacza kwotę 30tys. Tego zapisu w dzisiaj proponowanym projekcie nie ma 
Pan Burmistrz 
- środki będą wydatkowane zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych. 
Radny J. Strzelec 
- z ludźmi nie ma takich problemów jak z kotami, tej parodii nie można głosować. Od 
lat zwierzęta były kolczykowane, zaznaczyć koty i psy i wtedy znajdziemy właściciela 
i przetnijmy ten absurd. Zgłaszam wniosek o odrzucenie tej uchwały. 
Radny N. Jawor 
- kastracja czy sterylizacja to koszt ok. 100zł, kto będzie płacił. Dzisiaj za szczepienie 
nie ma kto zapłacić 
 
 



Pan Przewodniczący 
- szczepienie przeciw wściekliźnie jest obowiązkowe, proszę pokazać ile kotów jest 
zaszczepionych. 
Pan Burmistrz 
- wszyscy mamy rację, wewnętrznie też się nie zgadzam ze sposobem podejścia do 
człowieka i zwierząt. Mamy przykład regulacji rzeki Mierzawy gdzie Ekologowie 
blokują nam prace nie patrząc że zalewa ludzi. Samorząd  żyje w obowiązku 
systemów prawnych i mamy obowiązek taką uchwałę podjąć. Te 30tys. mamy 
zapisane ale co będziemy robić to zdecydujemy później. Z tego mamy wykarmić 
zwierzęta w schronisku, zapłacić lekarza weterynarii. Na pewno musimy wyłapywać 
bezdomne zwierzęta i przetrzymywać w Borszowicach, wywozić do schroniska. 
Czipowanie powinno obowiązywać każdego nawet kto ma 1 kota. 
Radny J. Strzelec 
- czy my możemy podjąć, że będziemy znakować zwierzęta? 
Pan Przewodniczący 
- dla psów i kotów sposobem oznakowania są tylko tatuaże i czipy. 
Pan Burmistrz 
- państwo idzie w kierunku znakowania bo jest wiele przypadków pogryzienia, 
zagryzienia. Proszę o podjęcie tej uchwały. 
Radny J. Sroka 
- czy jest już obowiązek czopowania? 
Pani H. Barska 
- jeszcze nie ma obowiązku. 
Radny W. Tabor 
- sam z litości przygarnąłem cztery psy i je dokarmiam, ale powinienem za nie 
zapłacić podatek. Czy takie osoby mogą wystąpić o umorzenie podatku od tych psów? 
Pan Burmistrz 
- nie mogą, na razie w uchwale mamy ogólne zapisy. 
Pan Przewodniczący 
- wścieklizna jest chorobą zwalczaną z urzędu, koty powyżej 2 miesięcy też mają być 
zaszczepione. 
Poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Sędziszów na 2012 rok. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się              uchwała Nr XIX/141/2012 
Radny S. Łazarski 
- takiej dyskusji w sprawie ludzi na tej sali nie było. 
Pan Burmistrz 
- u nas nie ma schroniska bo nie jesteśmy w stanie spełnić wymagań, jest punkt 
przetrzymywania zwierząt. Pomimo skierowania pozwu do Sądu o rozwiązanie 
umowy z TAMAX cały czas ten pkt funkcjonuje. 
 
 



Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
na 2013r środków stanowiących fundusz sołecki. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XIX/142/2012 
Radny N. Jawor 
- czy są prace nad zmianami żeby sołectwa sąsiednie mogły sobie pomagać, tj. 
przeznaczać te pieniądze na wspólny cel? 
Pani Sekretarz 
- mają być zmiany, na razie trwają prace nad tym. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie przyjęcia planu pracy Rady oraz stałych Komisji Rady 
na 2012 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                uchwała Nr XIX/143/2012 
Radny J. Strzelec 
- mam plan Komisji Drogownictwa, bardzo szczytne założenia. Czy jeśli będą robić 
objazd dróg czy radny z danego terenu będzie mógł uczestniczyć? 
Radny Z. Gładki 
- teraz też będziemy robić objazd i będziemy informować radnych z terenu. 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie zmian w budżecie na 2012 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XIX/144/2012 
Radna B. Wójcik 
- w załączniku nr 4 do uchwały pojawia się znów zadanie w dz. 900 rozdz.90095 
ochrona zbiornika wód podziemnych na terenie gmin Słupia, Sędziszów ,Wodzisław – 
budowa kanalizacji. 29 grudnia podejmowaliśmy 2 uchwały i już tego zadania nie było 
a w piątek otrzymaliśmy załączniki do i teraz znów jest. 
Pani Skarbnik 
- nie było tego zadania bo zrealizowaliśmy kanalizację ale sprawa była w Sądzie i nie 
mogliśmy przekazać do ZUK. Teraz jest zadanie bo musimy zapłacić za energię 
elektryczną bo nadal nie jest przekazane. W grudniu byliśmy przekonani że będzie 
zakończone. Wydział BRI złożył wniosek o zabezpieczenie 1500zł  na zapłatę za 
energię elektryczną i dlatego zadanie pojawia się ponownie. Nadal musimy płacić za 
energię, będzie apelacja od wyroku i będzie kolejna zmiana w budżecie bo nie wiemy 
jaką kwotę musimy zapłacić. 
Radna B. Wójcik 
- tych uchwał nie omawiamy dokładnie, mam rozumieć że mamy tylko zapłacić 
sporną kwotę po wyroki i energię. 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie zmian w  WPF na lata  2012 – 2020. 



Głosowanie 
15 głosów –za                 uchwała Nr XIX/145/2012 
Wcześniej z oszczędności nie dawaliśmy załączników do projektu uchwały WPF, 
zadłużenie mamy rozłożone do 2020r, za każdą zmianą w budżecie jest zmiana  
w Prognozie długu. Na lata 2012/13 nie spełniamy wskaźnika spłaty 6,1%. 
Szczegółowo nie przewidzimy jakie wpływy a jakie wydatki. 
Pan Burmistrz 
- poprosił aby była zgoda tylko na przygotowanie materiałów źródłowych żeby tyle 
nie powielać. 
Radna B. Wójcik 
- możemy tylko mieć przygotowane zmiany, wystarczyło o tym w piątek powiedzieć 
żebyśmy wiedzieli jakie zmiany. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie zaopiniowania wykazu  lasów o uznanie za  
ochronne . 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się              uchwała Nr XIX/146/2012 
Radny J. Strzelec 
- czy w sprawie zaopiniowania musi być uchwała? 
Pani Sekretarz 
- wyrażenie opinii musi być w formie uchwały bo wynika to z procedur 
samorządowych, że Rada nie ma innej możliwości wyrażania opinii. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił sprawozdanie za 2011 rok o wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Rada przyjęła przedstawione sprawozdanie. 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania Narkomanii  
w 2011r.(materiał w załączeniu). 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2011r. (materiał w załączeniu) 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący 
- Podjęcie stanowiska w sprawie  finansowania zadań oświaty szkolnej przez budżet 
państwa.(materiał stanowi załącznik do protokołu). 
Głosowanie 
15 głosów – za 
 



Ad. 22 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny W. Tabor – oświetlenie zabytkowych kościołów poprawia estetykę terenu oraz 
bezpieczeństwo. To była wola gminy żeby mieć takie ładne miejsca na terenie. 
Radny W. Tabor 
- w Sędziszowie iluminacja świeci całą noc, a na wsiach muszą być dodatkowe pkt-y 
zapalania żeby nie było różnicy. 
Pan Burmistrz 
- w Tarnawie gaśnie o 2300 . 
Radny S. Łazarski 
- każdy układ ma swoje opomiarowanie i sterowanie, gdy mój zakład za to odpowiadał 
na każdy telefon włączaliśmy. Pan Krupiński tak robi projekt żeby było dobrze bo 
Rada czy Burmistrz mogą się zmienić i wtedy mogłyby być problemy. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedzi dla radnych: 
Radny J. Strzelec – z Zawierciem trudno się rozmawia, wystąpimy jeszcze raz  
z pismem, 
- nasza jednostka OSP Rynek brała udział w akcji ratowniczej pod Szczekocinami, 
byli również pracownicy SOK, będzie to opisane w naszej gazecie. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- za udział w akcji dostaliśmy podziękowanie od Wojewody Śląskiego. Była decyzja 
że nasza PSP zostaje jako zabezpieczenie a my jedziemy, w akcji brała udział PSP 
Jędrzejów. Na miejscu współpracowaliśmy z jednostkami z Częstochowy i Zawiercia. 
Radny M. Mentel 
- to nie jest tak że o wyjeździe jednostki decyduje komendant, wszystkie jednostki 
wyjeżdżają na polecenie dyspozytora PSP, oni mają wykaz sprzętu i samochodów  
w jednostkach i decydują kto wyjeżdża a kto zostaje na miejscu. 
Pan Burmistrz 
Radny J. Wiencek – wystąpimy jeszcze raz do p. Domańskiej o uporządkowanie 
terenu przy Leśnej. 
Radny Z. Adamski – jeśli chodzi o budynki po p. Staszowskiej i p. Utrackiej w Rynku 
podobno jest prowadzona procedura sprzedaży, na teren prywatny my nie możemy 
wejść. Gdybyśmy mieli takie kompetencje to korzystalibyśmy z nich. 
Radny Z. Konieczny – rozeznamy czy wskazane jest zamontowanie hydrantu na końcu 
wodociągu. 
Dyrektor ZUK 
- nie ma takiej potrzeby bo od ostatniego przyłącza do końca nikt się nie przyłączył. 
Pan Burmistrz 
- mieliśmy przyznane pieniądze na 9km wodociągu ale okazało się że ok. 60 chętnych 
na taki odcinek to za mało. 
Radny J. Sroka – droga do Szczęsnego podpiszemy protokół wskazania przebiegu  
i będziemy wycinać. 
Radny J. Wiencek – dziury przy studzienkach kanalizacyjnych, 20 kwietnia odbędzie 
się przegląd gwarancyjny wspólnie z wykonawcą. 
Radny S. Łazarski – w sprawie porządków wystąpimy do właścicieli działek, 
- zejście z kładki PKP może da się ułożyć z płyt chodnikowych z odzysku, 



- w sprawie odziarnienia dróg przygotujemy wykaz gdzie będzie dowożony kamień  
i szlaka. 
Radny N. Jawor – w sprawie zabezpieczenia studni w Zielonkach wystąpimy  
z kolejnym pismem, 
- szlaka na drogę w miarę możliwości. 
Radny Z. Adamski – w sprawie likwidacji zastoiska wody w Sosnowcu było już kilka 
wystąpień, nie wiem kiedy będzie realizacja. 
Ad. 23 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- kanalizacja zrobiona a ciek pod torami nadal czynny. 
Pan Burmistrz 
- kanalizacja jest wzdłuż Dworcowej, część kolejowa nie została włączona bo to oni 
muszą zrobić porządek z osadnikami. PKP wystąpiło żeby ZUK przejął ale Dyrektor 
w takim stanie nie chce, tam są zbiorniki do likwidacji. 
Radny S. Łazarski 
- trzeba zacząć od siebie, skoro szkoła i SCK nie są włączone. 
Pani A. Porębska 
- za ścieki ze szkoły płacimy do PKP. 
Pan Burmistrz 
- aby podłączyć tą część trzeba wykonać projekt i mieć pieniądze na wykonanie. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- dlaczego przy projektowaniu ten teren nie został ujęty? 
Radny M. Mentel  
- skoro OSiR jest podłączony to ze szkołą nie powinno być problemu. 
Radny J. Strzelec 
- zwrócił się o oznaczenie terenu Natura 2000. 
Pani Sekretarz 
- na pewno rolnicy, których działki zostały włączone do tego obszaru zostali o tym 
poinformowani. 
Radna B. Wójcik 
- jest firma która podcina drzewa i krzewy, czy nie można im zlecić podcięcia 
żywopłotu przy Armii Krajowej, p. Kemula ma ponad 90 lat sama tego nie zrobi. 
Radny N. Jawor 
- jeśli chodzi o podcięcie drzew to proszę dać pracowników ja dam piłę i sami 
podetniemy. 
Radny J. Wiencek 
- na Skarpie też są drzewa do podcięcia na naszych terenach. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał czy  tylko skargi kierowane do Komisji Rewizyjnej przez Przewodniczącego 
Rady rozpatrujemy na Komisji. Statut mówi że nie tylko na prośbę Przewodniczącego 
ale wszystkimi sprawami powinna zajmować się Rada. My wypracowujemy wnioski  
i zalecenia pokontrolne i Przewodniczący przedstawia Radzie. Pisma czytamy na sesji 
i podejmujemy decyzję. 
Pani Sekretarz 
- Komisja Rewizyjna jest instytucją kontrolną Rady Miejskiej, w planie pracy macie 
zawarte zadania na cały rok, to jest przykład  co Rada zleci na dany rok. Ponadto  



w każdym czasie może zlecić przeprowadzenie kontroli, które w planie pracy się nie 
znalazły. Po takich kontrolach powinien być protokół i wnioski do Rady, które  
w formie dyskusji przyjmujecie do realizacji, później Przewodniczący przekazuje 
Burmistrzowi i to wynika ze Statutu. Ostatnio mieliśmy taki przykład gdy Komisja 
rozpatrywała skargę p. Jaskurzyńskiego i materiał przekazała Radzie. 
Może się zdarzyć że czegoś w planie nie było i Rada prosi o dodatkową kontrolę. 
Kwestia skarg uregulowana jest w przepisach prawa. Komisja Rewizyjna 
przygotowuje materiał pod obrady Rady. W Powiecie też tak robię, że kierujemy do 
Komisji Rewizyjnej celem przygotowania materiałów. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał odpowiedź dla p. Jaskurzyńskiego. 
Pan Burmistrz 
- myślę że kiedy już będziemy znać termin pierwszej rozprawy to będziemy ogłaszać 
przetarg. 
Radna B. Wójcik 
- jaką mamy gwarancję że sprawa szybko się zakończy? 
Pan Burmistrz 
- myślę że nie będzie to trwało długo. 
Radny N. Jawor 
- rolnik ma 1,80ha gruntu z tego na 1ha zasadził las i teraz dostaje podatek od działki 
czy las nie wchodzi w całość działki rolnej? 
Pan Burmistrz 
- las nie wchodzi w teren rolniczy, jeśli był właścicielem gospodarstwa rolnego to 
może się zwrócić i wtedy będzie miał podatek dzielony przez 8. 
Radny N. Jawor 
- składałem wniosek o sprzątnięcie śmieci przy wyjeździe z Borszowic, nie zrobione  
a śmieci przybywa coraz więcej. 
Pan Przewodniczący 
- po zakończeniu targu Policja powinna przypilnować w nieoznakowanym 
samochodzie i złapią kto wyrzuca. 
Ad. 24 
Przewodniczący zamknął obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
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